
ra/llh -
A

	

[c~o~n

	

A

	

A
gy_

	

^'
A

	

Ann,_ ^`r

	

, ~
u~~unnniniimm~itllmmmflmmniiü(lniiiimmii~ ~

"Í I I I I jüjifjljüjüj j~rirüinnrnrüri

	

j j iij ü lIll üjit I I 11 ~

ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Katona Béla úr
Az Országgyű lés elnöke

Írásbeli kérdé s
Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .* (2) bekezdése alapján „A kárenyhítési alapból mikor fizetik ki a termelőket?"címme l
írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az Agrár Kárenyhítési kifizetésekkel kapcsolatosan fordultak hozzám panaszukkal az érintett termel ők.
Az FVM honlapján 2009 . november 18-án volt megtalálható az a közlemény, mely szerint a
kárenyhítési alapban található 5,4 milliárd forintból, 12 .500 kárenyhítésre jogosult fog részesedni oly
módon, hogy a számukra járó összeg 90 %-át karácsonyig megkapják, a fennmaradó 10 %-ot pedi g
2010. március 15-ig . Ezt az információt erősítette meg Margittai Miklós az MVH elnöke, 2009 .
december 4-i nyilatkozatában .
A termelők azóta sem kaptak egy fillért sem, s őt az említett közlemény is eltűnt az FVM hivatalo s
honlapjáról . A helyi falugazdászok arról tájékoztatták az érintetteket, hogy december 31-ig kifizetik a
kárenyhítést, azonban mind a mai napig ez nem történt meg .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem szíves tájékoztatását ,

n mi várható a kárenyhítés ügyében,
n mikor fizetik ki a termel őket, illetve
n ki a felelős az érintettek félretájékoztatásáért é s
n mi a sorsa a kárenyhítési alapba, a termel ők által befizetett pénznek ?

Várom válaszát .

Budapest, 2010 . január 18 .

Font Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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